
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Datum: 07/07/2024  
 

 

Onderwerp vraag:  Aanleg voetpad / gescheiden riolering Tivolilaan  

 

Toelichtende nota 
  

 
Bewoners van de Tivolilaan klagen al jaren dat het voetpad in deze residentiële straat nooit 

deftig aangelegd werd. 

 

Aan het begin van de straat, wanneer men er van de Liersesteenweg in rijdt, zijn er enkele 

tientallen meters aangelegd, doch vanaf de eerste bocht wat verderop, stopt dit. 

 

Doordat sommige bewoners hun oprit nogal “ruim” aanlegden, zijn er hier en daar enkel 

meters begaanbaar (zie bijgevoegde foto’s), maar doorgaans is er over de bijna volledige 

lengte van de straat geen voetpad begaanbaar (zie eveneens bijgevoegde foto’s) en moet je 

als wandelaar op de straat gaan, wat natuurlijk gevaarlijk is. Het straatbeeld oogt door de 

wildgroei van onkruid bovendien niet mooi… 

 

Het stadsbestuur heeft de bewoners van de straat steeds voorgehouden dat een aanleg wel 

zou volgen, doch tot op heden is dit er niet van gekomen. 

 

Er is tevens nog geen gescheiden riolering aanwezig. 

 

Wanneer plant de Stad de aanleg van een deftig voetpad, gescheiden riolering in deze 

residentiële wijk? 

 

Indien niet gepland, waarom niet? Kan hierover duidelijkheid verschaft worden? 

 
Naam : Marc HENDRICKX(N-VA) 


